
انتقاد شديد داليچ از سياستمداران کرواسي
نايب قهرماني در جام جهاني 2018 بهترين افتخار فوتبالي بود که تيم ملي 
کرواسي موفق به کسب آن ش��ده، اما بعد از اين موفقيت داليچ سرمربي 
کرواسي  به انتقاد از مسئولان کشورش پرداخت: »از سياستمداران و همه 
کساني که باعث شدند مردم به اين جهنم وارد و نابود شوند، مي خواهم تيم 
ملي را رها کنند. به شما در تيم مان خوشامد نمي گوييم و نمي خواهيم با 
شما عکس بگيريم. شما باعث شديد که کرواسي فقيرترين کشور اروپا 
شود. کرواسي توسط يک س��ازمان جنايتکار اداره مي شود، کساني که 
در 20 سال اخير باعث مهاجرت ميليون ها نفر شدند. امروز در کشورمان 
بازنشسته ها توانايي پوش��ش نيازهاي اوليه خود و جوانان توان پرداخت 
هزينه تحصيل شان را ندارند. وضعيت سلامتي در شرايط بدي قرار دارد. 
با وجود داشتن کيلومترها ساحل، هنوز کودکان زيادي از کشورم موفق 
به ديدن دريا نشده  اند و شب ها گرسنه مي خوابند، چون پدرانشان بيکار 
هستند. با اين شرايط لطفاً پيراهن تيم ملي را نپوشيد و از موفقيت ما براي 
تعهد خود اس��تفاده نکنيد، چراکه اين کار تلاش ما را زير سؤال مي برد. 
تيم ملي نشان داد که يک گروه از فوتباليست هاي بزرگ مي توانند بدون 
اهميت داشتن مليت به بالاترين جايگاه در جهان دست يابند. پس لطفاً 
به نظر ما احترام بگذازيد. تيم ملي کرواسي با مردم است و تمام تلاشش را 
براي کمک به آنها انجام خواهد داد، به همين دليل تمام بازيکنان تصميم 
گرفته اند جوايز خود از جام جهاني را به مؤسسه اي بدهند که کودکاني را 
که تا به حال دريا نرفته اند به سفر تابستاني ببرد. اين کودکان فرصت دارند 
يک هفته در سواحل کرواسي سپري کنند و اين کمترين کاري است که 

مي توانيم براي آنها انجام دهيم.«

آماده رويارويي با چالش ها هستم
سرمربي جديد ماتادورها در اولين روز کار رسمي اش با فدراسيون فوتبال 
اسپانيا از موضع قدرت سخن گفت: »براي هدايت تيم ملي اسپانيا فراتر 
از آماده ام و با کلي انگيزه کارم را شروع مي کنم و نگراني براي رويارويي با 
چالش ها ندارم.« سرمربي سابق بارسلونا که سومين مربي اسپانيايي ها در 
يک ماه اخير بعد از اخراج لوپتگي و کناره گيري فرناندو هيرو است، بعد از به 
دست گرفتن هدايت تيم ملي اين کشور تأکيد کرد کار به عنوان سرمربي 
تيم ملي اسپانيا خاص است، چون نه تنها مي تواند نماينده کشورش باشد، 

بلکه اين تيم چيزهاي زيادي برده و در دنياي فوتبال يک الگو است.

سيدرضا افتخاري 
سعيد احمديان

    گزارش
پ�س از انتقادات 
فراوان نسبت به 
مديريتش و ناکامي در نقل و انتقالات ديروز از 
مديرعاملي استقلال اس�تعفا داد تا آبي ها در 
آس�تانه خانه تکان�ي مديريت�ي ق�رار گيرند. 
پس از اينکه اواخر فصل پيش استقلالي ها با شفر 
روي غلتک افتادند و با س��تاره اي مانند تيام براي 
تيم هاي رقيب خط و نشان  کش��يدند، هواداران 
آبي پوش اميدوار بودند که فصل آينده بتوانند پس 
از سال ها اسب شان را براي قهرماني در ليگ برتر 
زين کنند و در آسيا هم به دنبال قهرماني و نصب 
ستاره سوم بروند. نتايج ضعيف با عليرضا منصوريان 
در نيم فصل اول آنقدر نااميدکننده بود که استقلال 
هرچقدر با شفر خوب کار مي کرد و امتياز مي گرفت، 
بيشتر حسرت امتيازهاي از دست رفته را مي خورد. 
با اين حال ش��وک به آبي ها با نشستن شفر روي 
نيمکت و نتايج قابل قبول اين تيم در نيم فصل دوم 
و هفته هاي پاياني، آبي پوشان را چشم انتظار فصل 

جديد گذاشته بود. 
حالا اما در فاصله يک هفته مانده به ش��روع فصل 
جديد فوتبال همه آرزوه��ا رنگ باخته و وضعيت 
استقلال نااميدکننده است، در حالي که رقيب شان 
يعني پرسپوليس با وجود اينکه از نقل و انتقالات 
محروم اس��ت، اما بهتر از آبي ها در جذب بازيکن 
کار کرده تا مديريت استقلال در سيبل اعتراضات 
هواداران اين تيم باش��د، به خصوص که علاوه بر 
اينکه آنها نتوانسته اند بازيکن بزرگ و قابل توجهي 

را آبي پوش کنند، تکليف همين ستاره هايي هم که 
قرارداد دارند هم مشخص نيست و تيام و جباروف 
هنوز براي ماندن در استقلال براي فصل جديد با 
باشگاه توافق نکرده اند و با وجود حضور در ترکيه 
براي مذاکره همچنان بله را براي ماندن نگفته اند. 
مي گويند جباروف علاوه بر دريافت طلبش، خواهان 
بستن قرارداد بيشتر از يک سال است، آن سو تيام 
هم گفته قرارداد کوتاه مدت مي بندند. علاوه بر اين 
اميد نورافکن و اميد ابراهيمي هم جدا ش��ده اند و 
روزبه چشمي نيز در فکر رفتن به ليگ قطر است 
تا دست شفر نه تنها پرتر نش��ود، بلکه خالي تر از 

گذشته هم باشد. 
در چنين شرايطي انتقادات زيادي متوجه عملکرد 
رضا افتخاري مديرعامل و پندار توفيقي مسئول 
نقل و انتقالات استقلال شد، به خصوص که آنها 
نه تنها نتوانسته اند استقلال را تقويت کنند، بلکه 
س��تاره هاي اين تيم هم بلاتکليف هستند. البته 
برخي هواداران استقلال، بي توجهي وزارت ورزش 
و عدم تزريق پول به اس��تقلال و توجه بيشتر به 
پرسپوليس را در به وجود آمدن شرايط بحراني 
براي اس��تقلال بي تأثير نمي  دانند، مسئله اي که 
البته خيلي زود تکذيب ش��د تا مش��خص شود 
هرچه هست زير سر مديريت ضعيف تيم است. 
اي��ن در حالي بود ک��ه در هفته ه��اي اول نقل و 
انتق��الات، آبي ها با جذب چن��د بازيکن جوان و 
نه چندان نامدار، هواداران اين تيم را اميدوار کرده 
بودند که شاه مهره ها هم در  راه هستند. با اين حال 
بعدها مشخص شد، قرارداد با اين بازيکنان که با 

توجه به زمان اعلام رسانه اي اين خريدها توسط 
پندار توفيقي در نيمه شب به پندار تايم معروف 
شد، بيشترشان بدون تأييد و اطلاع شفر بوده و 
همين مسئله سبب شد تا خيلي از اين بازيکنان از 
سوي شفر برگشت بخورند و از همان خريدهاي 
هفته هاي اول نقل و انتقالات، کمتر بازيکني بتواند 

براي استقلال مهره قابل اتکايی باشد. 
علاوه بر اين بستن قراردادهاي عجيب که بيشتر 
قدرت تصميم گيري را ب��ه بازيکن مي داد، مانند 
قراردادي که دو فصل پيش آبي ها با کاوه رضايي 
بستند، در کنار قرارداد با بازيکنان مصدوم با وجود 
مخالفت کميته پزشکي استقلال، باعث شده بود 
تا آبي ها به خاطر اين مسئله هم در زمان مديريت 
افتخاري هزينه هاي س��نگيني را بپردازند. عدم 
حضور در سوپرجام مقابل پرسپوليس هم مزيد 
بر علت شد تا آتش انتقادات از مديريت افتخاري 

بيشتر شود. 
    سرانجام استعفا داد

در چنين شرايطي قابل پيش بيني بود که سيدرضا 
افتخاري روزهاي آخر حضورش در اس��تقلال را 
پشت س��ر بگذارد. س��فر او به ترکيه براي تمديد 
قرارداد با تي��ام و جباروف اگرچه ب��ه دليل فوت 
پدر مديرعامل آبي پوشان نيمه تمام ماند، اما عدم 
موفقيت در راضي کردن اين دو ستاره براي تمديد 
در کنار ساير حاشيه ها باعث شد تا افتخاري ديروز 
نامه اس��تعفايش را بنويس��د و ب��ه وزارت ورزش 
بفرس��تد. افتخاري مرداد 95 به عنوان سرپرست 
باشگاه جانشين بهرام افشارزاده شد، آن هم پس 

از تجربه يک دوره پرحاشيه در مديريت فوتسال. 
در حالي افتخاري پس از دو سال از استقلال رفت 
که آبي ها در اين مدت روزهاي پرفراز و نشيبي را 
س��پري کرده اند که نقطه مثبت آن آمدن شفر و 
جذب بازيکني مانند تيام بود، هرچند که حاشيه 
هم کم نداش��ت. با اين حال ديروز مديري که در 
اولين اظهارنظ��رش پس از گرفت��ن مديرعاملي 
استقلال گفته بود: »با حمايت هواداران مي خواهيم 
ستاره چهارم را براي استقلال به ارمغان بياوريم.« از 

سمتش کنار رفت.
 وعده س��تاره چهارم با قهرماني در آسيا در حالي 
بود که استقلال تاکنون تنها دو بار قهرمان شده و 
دو ستاره دارد و بايد به دنبال ستاره سوم باشد، نه 
ستاره چهارم! اين اشتباه افتخاري در همان ابتدا 
نشان داد که تا چه حد به فضاي باشگاه استقلال 
آشناس��ت! حالا افتخاري که مبدع ستاره چهارم 
بود از استقلال رفت تا آبي ها پس از دو سال بار ديگر 

دچار خانه تکاني مديريتي شوند. 
    گزينه هاي جانشيني افتخاري

از اميرحس��ين فتحي، عضو جديد هيئت مديره 
استقلال که بازنشسته ش��هرداري است و ارتباط 
نزديکي با س��لطاني فر، وزير ورزش دارد به عنوان 
سرپرس��ت باش��گاه اس��تقلال نام برده مي شود. 
همچني��ن گفته مي ش��ود پندار توفيق��ي هم از 
استقلال رفتني اس��ت و برخي منابع از بازگشت 
نظري جويباري به استقلال خبر داده اند. البته در 
شايعه اي عجيب هم از علي فتح الله زاده به عنوان 

گزينه وزارت ورزش نام برده مي شود. 

تناقض گويي هاي نگران کننده 
 زمان زيادي تا آغاز بازي هاي آسيايي جاکارتا باقي نمانده و انتظار مي رود با 
پايان يافتن رقابت هاي جام جهاني، توجه آقايان در اين اندک زمان باقي  مانده 
به سمت کاروان اعزامي ايران جلب شود، کارواني که براي کسب موفقيت در 

اين رقابت ها نيازمند توجه و حمايت فراوان است. 
حرف هاي متناقض رئيس کميته ملي المپيک، اما نگراني هاي زيادي را در 
آستانه اين مسابقات ايجاد کرده است، حرف هايي که مي تواند نشان از وخامت 
اوضاع داشته باشد و نوعي زمينه سازي براي ناکامي هاي احتمالي در آينده!

اين يکي از شيوه هاي مرسوم مديريت در ورزش ايران است که شايد نظير آن 
را در هيچ کجاي ديگر نتوان ديد. تناقض در رفتار و گفتار و شيوه اي منحصر 
به فرد که در آستانه مسابقات بزرگ و مهم، بيش از هر زمان ديگري ديده 
مي شود و به آقايان مدير و مسئول اجازه مي دهد تا هر آنچه که مي خواهند 
به زبان آورند، آن هم با هرگونه تعريف و تفسيري که جالب تر شود، بي آنکه 
نياز و قصدي براي عملي شدن آنچه مي گويند وجود داشته باشد. حرف هاي 
صالحي اميري در حاشيه نشست سرپرستان اعزامي به بازي هاي آسيايي 
نمونه بارز اين تناقض گويي هاست، تناقض گويي هاي نگران کننده اي که 

پاسخ قانع کننده اي نمي توان براي آن يافت. 
صالحي اميري صراحتاً مي گويد که تضميني بابت کسب نتيجه از بازي هاي 
آسيايي جاکارتا نمي دهد. در نگاه اول شايد بتوان حق را به رئيس کميته ملي 
المپيک داد، چراکه پيش بيني نتيجه کار آساني نيست، اما نه وقتي که آقايان 
طي ماه هاي اخير بارها و بارها طي مصاحبه هاي خود از مهيا بودن شرايط و 
برپايي تمام و کمال اردوها بدون کمترين مشکلي خبر دادند و حتي تأکيد 
داشتند که مشکلات مالي هم نتوانسته سدي براي آماده سازي تيم ملي باشد.  
بارها حتي از زبان شخص رئيس کميته ملي المپيک گفته شده که از تمام 
ظرفيت ورزش در کميته ملي المپيک و وزارت ورزش براي موفقيت ورزش 
ايران در بازي هاي آسيايي استفاده شده و تأکيد شده که مسئولان تيم ها و 
فدراسيون هم تمام تلاش شان را کرده اند تا تيم هاي تحت مديريت شان به 
بهترين شکل ممکن در اين مسابقات حضور پيدا کنند. مانور زيادي هم شده 
که تعامل بين وزارت ورزش و کميته المپيک در بهترين شرايط قرار دارد و 
اين دو  ارگان مي خواهند در کنار هم باشند و به ورزش کمک کنند. همچنين 
تأکيد شده که فدراسيون ها در خصوص مسائل مالي تطميع شده اند: »در 
مرحله اول 70 درصد مسائل مالي فدراسيون ها را تأمين کرده ايم. در مرحله 
دوم با برگزاري جلسات تمام هماهنگي ها را انجام داده ايم و در مرحله سوم 
هم به همراه وزارت ورزش و صداوسيما تلاش مي کنيم که ورزش در آرامش 

کارش را دنبال کند.« 
با اين تفاسير مي توان به اين جمع بندي رسيد که کاروان ايران توانايي کسب 
نتيجه اي در خور توجه از رقابت هاي آسيايي را دارد. البته به شرط اينکه تمام 
آنچه در راستاي آماده س��ازي کاروان اعزامي ايران گفته شده، رنگ و بوي 

واقعيت داشته باشد، نه يک تصوير سازي زيبا و دلفريب و دور از واقعيت. 
پيش بيني نتيجه کار آساني نيس��ت، اما وقتي به گفته آقان همه شرايط 
مهياست، ديگر پيش بيني يا دادن تضمين براي موفقيت در اين رقابت ها 
نمي تواند خيلي هم سخت باشد، مگر آنکه شرايط آنطور که گفته مي شود، 
مهيا نباشد و مشکلات در حرف مرتفع شده باشد، نه در عمل که در آن صورت 
حق کاملًا با رئيس کميته ملي المپيک است که نمي تواند تضميني بابت 

کسب نتيجه در جاکارتا بدهد. 
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دنیا حیدري

  بيرانوند بالاتر از مودريچ و امباپه 
 بعد از اتمام جام جهاني 2018 روسيه سايت گاردين اقدام به امتيازدهي 
به عملکرد هر بازيکن در بازي هاي جام جهاني کرد که در اين بين عليرضا 
بيرانوند، دروازه بان تيم   ملي فوتبال ايران بعد از نمايش درخشان در سه 
بازي مرحله گروهي با امتيازه��اي )8  -9 -9( و ميانگين8/67 بالاترين 
امتياز را در بين تمامي بازيکنان حاضر در جام جهاني به خود اختصاص 
داد، آن هم در شرايطي که لوکا مودريچ، بهترين بازيکن جام جهاني روسيه 
ميانگين 8 را به دست آورده است. کيليان امباپه پديده جام جهاني 2018 
نيز7/73 امتياز کسب کرد. در واقع بيرانوند با عملکردي درخشان موفق شد 

بالاتر از مودريچ و امباپه، بهترين بازيکن جام جهاني شود. 

ادامه اعتراض به تبعيض ها در ورزش
صراحتاً بگوييد شما را نمي خواهيم

در روزهاي پس از جام جهاني و در روزهايي که حاشيه هاي فوتبال باشگاهي 
دوباره اين رش��ته را به تيتر يک روزنامه ها و خبرگزاري ها تبديل کرده، 
ورزشکاران ساير رشته ها خود را براي حضور در بزرگ ترين آوردگاه ورزش 

آسيا يعني باز ي هاي آسيايي جاکارتا آماده مي کنند.
مدال آوران و ورزشکاران کشورمان اين روزها در شرايطي خود را مهياي 
بازي هاي جاکارتا مي کنند که از تبعيض ها، بي توجهي ها و کمبودها شاکي 
هستند، اما اين را خوب مي دانند که صدايشان به جايي نمي رسد. بيشترين 
اعتراض ها اين روزها از سوي کشتي شنيده مي شود، رشته اي که اميد اول 

مدال آوري ايران در رقابت هاي بين المللي است.
حسن رحيمي، دارنده مدال هاي طلا، نقره و برنز جهان و المپيک يکي از 
چهره هاي اين ورزش است که بابت کم توجهي ها چنين مي گويد: »من عضو 
کوچکي از جامعه بزرگ کشتي هستم. در اين خانواده انجام کارهاي بزرگ 
عادي و پيش پا افتاده است، به طوري که اگر کسي  موفق نشود جاي تعجب 
دارد! در مقابل کشتي که ورزش اول ماست، رشته هاي وارداتي زيادي وجود 
دارند که متأسفانه نزد مديران عاليرتبه ورزش و حتي مسئولان سياسي 

کشور از محبوبيت بيشتري برخوردارند.«
محمدعلي گرايي، کش��تي گير 77 کيلوگرم فرنگي کشورمان هم بابت 
تبعيض هاي موجود گلايه دارد و عنوان مي کند: »فکر مي کنم اگر حرفي 
نزنم بهتر باشد، چون تاکنون هرچه بزرگ ترها هم گفته اند، فايده اي نداشته 
است. انگار اصلاً صداي ما را نمي شنوند. ما منکر زحمات بچه هاي تيم ملي 
فوتبال نيستيم. حق آنهاست که مورد توجه قرار گيرند، اما در اين ميان 

تکليف بقيه بچه ها چيست!«
گرايي مي گويد: »مسئولان ورزش بين رشته هاي مختلف تبعيض قائل 
مي شوند، نمونه  آن هم بين کشتي و فوتبال است. اين مسئله کاملاً واقعيت 
دارد. تا الان که ما به اينجا رسيده ايم براي ما کاري انجام نداده اند و ما هم 

بدون چشمداشت براي تيم ملي کشورمان کشتي گرفته ايم.«
سعيد عبدولي هم که خود مدال هاي طلا و برنز جهان و برنز المپيک را در 
اختيار  دارد با اشاره به اينکه کشتي در تمام رده هاي سني مدال ها و عناوين 
جهاني را درو مي کند، مي گويد: »اگر مي خواهند کشتي از بين برود صراحتاً 
اعلام کنند. اين خوب نيست که بودجه ندهند، پاداش ها را کم کنند و توجه 
نکنند. ما تنها هستيم و فدراسيون با مشکلات زيادي دست و پنجه نرم 

مي کند،  اما گويا مسئولان خود را به خوب زده اند.«
عبدولي عنوان مي کند: »چنين برخوردهايي باعث دلسردي قهرمانان 
و مدال آوران کشتي مي ش��ود. اميدوارم مسئولان ذي ربط به اين مسائل 

اهميت دهند و کشتي گيران را از ادامه مدال آوري مأيوس نکنند.«
    

انتقادهاي مدال آوران و قهرمانان کش��تي در حالي مطرح مي ش��ود که 
رسول خادم، رئيس فدراسيون کشتي پس از قهرماني دو تيم آزاد و فرنگي 
نوجوانان ايران در مسابقات جهاني کرواسي صراحتاً عنوان کرد که چند 
نفر از اين قهرمانان کارگري مي کنند: »دو نف��ر از نوجوانان ما با توجه به 
شرايط سختي که دارند، بلافاصله بعد از بازگشت از مسابقات جهاني براي 
اينکه بتوانند کمک خرج خانواده هايشان باشند سر کار رفته اند و کارگري 
مي کنند. اين يک واقعيت است که اعضاي خانواده کشتي از قشر ضعيف، 

مظلوم و کم درآمدتر هستند.«

اميدوارم در جام ملت ها  هم سوت بزنم
 تيم داوري فوتبال ايران به رهبري عليرضا فغاني عملکرد فوق العاده اي 
در جام جهاني 2018 داشت. فغاني، س��خندان و منصوري در روسيه  
چهار بازي مهم را قضاوت کردند. ديدارهاي آلمان- مکزيک، برزيل- 
صربستان، فرانس��ه- آرژانتين و در نهايت ديدار رده بندي بين دو تيم 
بلژيک و انگلس��تان. تيم داوري ايران پس از کسب اين موفقيت ها به 
کش��ور بازگش��ت. حالا عليرضا فغاني از ادامه کار قضاوت و حضور در 
ميادين بزرگ ديگر خبر مي ده��د. او مي گويد: »بحث خداحافظي در 
کار نيست. کمي استراحت مي کنم و در کنار خانواده خواهم بود. بعد 
از آن آماده قضاوت در بازي هاي ليگ و ليگ قهرمانان آس��يا مي شوم. 
اميدوارم براي جام ملت هاي آسيا هم انتخاب شوم و عملکرد خوبي نيز 

در آنجا داشته باشم.«  

فریدون حسن

لژيونر شدن  واليباليست  ها 
هم فرصت است  و هم تهديد!

 پيوستن مرتضي شريفي به تيم وروناي 

بهنام محمودي

کارشناس واليبال

  
ايتاليا اتفاق خوبي ب��راي واليبال ايران 
است، چراکه واليباليست هاي کشورمان 
توانايي حضور در بهترين ليگ هاي جهان 
را دارند. با اين حال بايد اثرات ترانس��فر 
شدن بازيکنان ايراني به ليگ هاي اروپايي 
را از دوبعد بررسي کرد؛ فرصت و تهديد. 
با رفتن ملي پوش��ان به خارج از کش��ور 
بازيکنان جوان ديگر اين فرصت را دارند 
تا در ليگ برتر ايران توانايي هايش��ان را به معرض نمايش بگذارند. از 
طرفي باش��گاه هاي اروپايي به ويژه باشگاه هاي واليبال ايتاليا امکانات 
عالي در اختيار بازيکنانش��ان قرار مي دهند و از هر نظر واقعاً حرفه اي 
هستند. علاوه بر اين حضور آنها در ليگي مثل ليگ ايتاليا فرصت خوبي 
است تا مسئولان و مربيان دو کشور تعامل بيشتري با هم داشته باشند. 
بعد ديگر قضيه هم اينکه ترانسفر بازيکنان به اروپا باعث تضعيف سطح 
ليگ واليبال باشگاهي کشورمان مي شود. با رفتن بهترين بازيکنان ما 
به ليگ هاي خارجي قطعاً سطح ليگ برتر نيز تحت تأثير قرار مي گيرد. 
از آنجا که هر س��ال برخي تيم ها مي آيند و مي روند، بايد مراقب پايين 
آمدن سطح بازي هاي باشگاهي هم باشيم. مديران واليبال بايد با درايت 
و برنامه ريزي اين مشکل را حل کنند تا پيشرفت ساير بازيکنان، به ويژه 
جوانان شاغل در ليگ ايران تداوم داشته باشد. نگراني ها از بابت اينکه 
ساير تيم ها نيز به سرنوشت بانک سرمايه دچار شوند، وجود دارد و اين 
مسئله تهديد بزرگي براي واليبالمان محسوب مي شود. نکته ديگر اينکه 
نبايد سطح توقعاتمان از لژيونرها غيرمنطقي بالا برود. درست است که 
آنها در تيم هاي حرفه اي هس��تند و حرفه اي تمرين مي کنند، اما قرار 
نيست با يک فصل بازي کردن در اروپا به طور کلي تغيير کنند. اين تفکر 
آنهاست که عوض مي ش��ود و از اين پس کاملًا حرفه اي مي انديشند. 
لژيونرها تفکرات حرفه ايشان را به تيم ملي مي آورند و اينگونه است که 

واليبال ايران ثمره ترانسفر بازيکنان کشورمان را مي بيند. 

شريفي همبازي جديد معنوي نژاد در ورونا 
مرتضي شريفي با انتقال به تيم وروناي ايتاليا به جمع 

 اشرف رامين
      چهره

لژيونرهاي واليبال پيوست. دريافت کننده تيم ملي 
واليبال کشورمان در ليگ ملت ها عملکرد درخشاني 
داشت و رضايت کولاکوويچ را جلب کرد. شريفي فصل گذشته را در تيم شمس حضور 
داشت و حالا با قراردادي يک  ساله اين فصل را براي ورونا بازي مي کند. جواد معنوي نژاد 
پيش از شريفي به اين تيم رفته بود. بي ش��ک در فصل جديد دو بازيکن ايراني زوج 

تأثيرگذاري را تش��کيل خواهند داد. ش��ريفي ابراز 
اميدواري کرد که بتواند جايگاه واقعي  خود را در تيم 
جديدش پيدا کند: »پيشنهادهاي ديگري داشتم، 
ولي وقتي پيشنهاد ورونا رسيد بلافاصله آن را قبول 
کردم. اين تيم در س��ال گذشته جزو بهترين هاي 
ايتاليا بود و اين مسئله در انتخاب من تأثير زيادي 

داشت. من در کنار معنوي نژاد هستم و اين 
برايم مفيد خواهد ب��ود. به نظرم در 

حالت کلي اين باشگاه مي تواند در 
پيشرفت واليبال کمک زيادي به 
من کند و ما مي توانيم در کنار 

هم خوب عمل کنيم. جوان 
هس��تم، به همي��ن خاطر 
مي خواهم خودم را به عنوان 
يک بازيکن مه��م در ورونا 

ثابت کنم. بازي و پيشرفت از 
اهداف من هستند. ورونا مکان خوبي 

براي پيش��رفت و بهبود وضعيت اس��ت. 
دوست دارم يکي از بهترين بازيکنان تيم 
ملي اي��ران در المپي��ک 2020 توکيو 

باشم.«

قهرماني زودهنگام جوانان فرنگي کار در آسيا
تيم ملي کش��تي فرنگي        خبر
جوانان ايران با درخشش 
در رقابت هاي آسيايي قهرماني زودهنگام خود در قاره 
کهن را جشن گرفت. با اينکه مبارزات روز دوم اين 
رقابت ها هنوز به پايان نرسيده بود، اما چهار مدال 
طلا و يک نقره ملي پوشان کشورمان در روز نخست 
کافي بود تا با صعود چهار کش��تي گير به فينال و 
رسيدن يک فرنگي کار به ديدار رده بندي قهرماني کشتي 
فرنگي ايران مسجل شود. مسابقات قهرماني آسيا ديروز در 
هند به پايان رسيد و چهار ملي پوش کشورمان در پنج وزن 
دوم حضور در فينال را تجربه کردند. عليرضا نجاتي در 60 
کيلوگرم پس از اينکه حريفاني از تاجيکستان، قرقيزستان و 
ازبکستان را از پيش رو برداشت به ديدار نهايي راه يافت و در 

فينال با رقي��ب قزاق کش��تي گرفت. با اين حال س��جاد 
ايمان طلب، کش��تي گير 67 کيلوگرم در دومين جدال به 
رقيبي از قرقيزستان باخت و با توجه به پيروزي اين حريف به 
مصاف کشتي گير تايلندي رفت و پس از برتري مقابل او براي 
کسب مدال برنز با هودا از هند مبارزه کرد. امين کاوياني نژاد 
دومين ملي پوش ايراني بود که در روز دوم اين رقابت ها با 
صعود به فينال مدال نقره اش را قطعي کرد. فرنگي کار وزن 
72 کيلوگرم کشورمان به ترتيب رقبايي از ازبکستان، هند و 
ژاپن را شکست داد تا به فينال برسد. حسين فروزنده در 82 
کيلوگرم پس از برد مقابل دو کشتي گير ژاپن و قزاقستاني 
صعودش به فينال را قطعي کرد. وحيد دادخواه نيز در 97 
کيلوگرم رقبايي از قزاقس��تان، کره جنوبي و هند را برد و 

صعودي سخت را به ديدار نهايي تجربه کرد. 

تيم فوتبال زير 19 
شيوا نوروزي

    ورزش بانوان
س��ال بانوان ايران 
ب��راي  را  خ��ود 
حضوري موفق در رقابت هاي قهرماني آسيا آماده 
مي کند. دختران فوتباليست کشورمان در شرايطي 
خود را ب��راي مرحله مقدماتي اي��ن رقابت ها در 
آبان ماه آماده مي کنند که آنها تمرينات شان را روي 
چمن طبيعي انجام مي دهند و زير نظر مربی ای که 
جايزه الهام بخش ترين مربي فوتبال جهان را کسب 
کرده، تمرين مي کنند تا به هدفش��ان برس��ند. 

ميانمار، لائوس و فلس��طين همگ��روه  ايران در 
مرحله مقدماتي هس��تند. کتايون خسرويار به 
تلاش هاي گسترده براي ارتقاي تيم زير 19 سال 
اشاره کرده است: »براي تش��کيل تيم دختران 

مي توانس��تيم از بازيکن��ان زي��ر 19 س��ال تيم 
بزرگس��الان اس��تفاده کنيم، اما ترجيح داديم 
بازيکنان کم س��ن و س��ال تر را در اختيار داشته 
باشيم و آنها را براي قهرماني آسيا آماده کنيم. در 

اين مدت نيز ت��لاش کرديم تا اعتم��اد به نفس 
بازيکنان را بالا ببريم. تيم جوان و باانگيزه اي در 
اختيار داريم، تيمي که اميد مي رود روزي در جام 
جهاني و المپيک نيز حض��ور پيدا کند.« فاطمه 
اميري يکي از اين ملي پوشان است که همچون 
سايرين براي پيشرفت فوتبال بانوان مي جنگد: 
»اعتماد به نفس بالايي داريم و با جديت تمرين 
مي کنيم تا بهترين نتيجه را بگيريم، چون چيزي 
کمتر از حريفانمان نداريم. مطمئن هس��تيم با 
تلاش مي توانيم پيروز شويم و از گروهمان صعود 
کنيم. انگيزه بس��يار زيادي براي صع��ود داريم. 
بازيکنان با عشق و علاقه اينجا حضور دارند و براي 
هدفي که دوست داريم خواهيم جنگيد. دلمان 
مي خواهد مثل بانوان فوتسال ايران روزي قهرمان 

شويم و کشورمان را سربلند کنيم.«

انگيزه بانوان فوتباليست 
براي تکرار درخشش 

فوتسال بانوان

فرش »قرمز« براي استعفاي
 مديرعامل »آبي«ها

گزارش»جوان«    به بهانه کناره گيري   افتخاري
 پس از ناکامي در نقل و انتقالات استقلال


